
Protokół Nr OR.IV.0052-2/10
z sesji Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego, która odbyła się 

w dniu 14 grudnia 2010 roku w Urzędzie Miasta Wodzisławia Śląskiego.

Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów dzielnic stanowią załącznik do protokołu. 

Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godzinie 9,00.

Ustawowy skład Rady - 21 
Obecni – 19
Nieobecny – S. Stachoń 

Ad 1.
Otwarcia II sesji Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Jan Grabowiecki, który przywitał: Przewodniczących Zarządów Dzielnic, Prezydenta Miasta 
pana  M.  Kiecę,  Zastępców Prezydenta  Miasta,  Przewodniczącego  Rady Powiatu  pana  E.  Wala
oraz wszystkich zgromadzonych na sali obrad.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  sesja
jest prawomocna. Mówiący zapytał, czy do porządku obrad ktoś ma jakieś uwagi. 

Radny M. Balcer poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu „wolne głosy i wnioski”.

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że taki punkt mógłby zostać wprowadzony po punkcie
7  porządku obrad.  Następnie  przeszedł  do przegłosowania  wniosku zgłoszonego  przez  radnego
M. Balcera. 

Rada Miejska w wyniku głosowania nie  przychyliła  się  do wniosku radnego M. Balcera  (ilość 
głosów: za – 9, przeciw – 3, wstrzymujących się – 7).

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  wprowadzenie  dodatkowych  dwóch  punktów
do  porządku  obrad.  Stwierdził,  że  w  związku  z  faktem,  iż  pan  Eugeniusz  Ogrodnik  złożył 
rezygnację  z  funkcji  radnego  zaistniała  konieczność  podjęcia  odpowiedniej  uchwały  Rady 
Miejskiej. W związku z powyższym zaproponował, aby projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego E. Ogrodnika wprowadzić jako pkt. 2 porządku obrad. Dodatkowo 
poprosił o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 6c) projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr LI/499/10 Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego z dnia 28 października 2010 roku
w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od  nieruchomości   na  2011  r.  oraz  zwolnień
od tego podatku. W związku z powyższym zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakiś uwagi? 

Radny  R.  Zalewski  poprosił  o  wyjaśnienie,  czego  dotyczy  projekt  uchwały  w  prawie  zmiany 
uchwały Nr LI/499/10 Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego z dnia 28 października 2010 roku
w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od  nieruchomości   na  2011  r.  oraz  zwolnień
od tego podatku.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  Naczelnika  Wydziału  Finansowo-Budżetowego
o wyjaśnienie. 

Naczelnik Wydziału FB pan J. Matyja  powiedział,  że zmiana zapisu uchwały wynika ze zmian 
ustawy o podatkach lokalnych, która ma obowiązywać od 1 stycznia 2011r. Zauważył, że zmiana 
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dotyczy tylko jednej ze stawek i niczego innego nie zmienia. 

Radny R. Zalewski zapytał, czy zmieniły się wysokości stawek?

Naczelnik Wydziału FB pan J. Matyja odpowiedział,  że zmiana dotyczy tylko treści stawki, bez 
zmiany jej wysokości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał,  kto jest za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad 
polegającej  na  wprowadzeniu  jako  punktu  2   -  podjęcia  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego E. Ogrodnika. 

Rada  Miejska  przychyliła  się  do  powyższego  wniosku  (ilość  głosów:  za  –  17,  przeciw  –  0, 
wstrzymujących się – 2).

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał,  kto jest za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad 
polegającej  na  wprowadzeniu  jako  pkt.  6c)  -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr LI/499/10 Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego z dnia 28 października 2010 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  na 2011r. oraz zwolnień od tego podatku.

Rada Miejska przychyliła  się do do powyższego wniosku (ilość głosów: za – 18,  przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 1).

Rada Miejska przyjęła porządek obrad w wersji stanowiącej załącznik do protokołu (ilość głosów: 
za- 14, przeciw – 0, wstrzymujących się - 5).

Ad 2
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Eugeniusza Ogrodnika. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są jakieś uwagi? Nikt takowych nie miał. 

Uchwała Nr II/9/10 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Eugeniusza Ogrodnika 
została podjęta (ilość głosów: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2). 

Ad 3.
Sprawozdanie Prezydenta Miasta poprzedniej kadencji o stanie Miasta. 

Prezydent  Miasta   pan M. Kieca  powiedział,  że  sprawozdanie  jest  bardzo obszerne  bo  aż  180 
stronicowe.  W  związku  z  powyższym  dokument  w  formie  pisemnej  jest  dostępny  do  wglądu
w  Biurze  Rady  Miejskiej  oraz  niezwłocznie  po  obecnej  sesji  zostanie  umieszczone  w  formie 
elektronicznej w internecie. Stwierdził, że na przestrzeni lat 2007 - 2010 dochody budżetu Miasta 
Wodzisławia  Śląskiego  systematycznie  wzrastały.  Największy  wzrost  dochodów  nastąpił
na  przełomie  lat  2007/2008o  kwotę  6.228.521zł,  czyli  ok.  6,7%,  przy  czym  zauważyć  należy 
znaczny  wzrost  planowanych  dochodów  na  2010  rok  w  stosunku  do  wykonania  za  rok  2009
o  25.662.603zł,  tj.  25,98%.  Powiedział,  że  na  przestrzeni  lat  objętych  analizą  dochody 
systematycznie  wzrastały-  plan  2010 do  wykonania  za  2007 rok  -  o  32.058.888zł,  tj.  34,70%.
W  analizowanym  okresie  systematycznie  również  wzrastały  wydatki  i  analogicznie
jak  w  przypadku  dochodów  największy  wzrost  wynika  z  planu  na  2010  rok  w  porównaniu
z wykonaniem za 2009 rok o 42.344.780zł, tj. 38,74%. Na przestrzeni pozostałych lat zanotowano 
systematyczny wzrost wydatków o kwoty ok. 10 – 13 mln zł. Zauważyć także należy, iż największy 
wzrost dochodów zanotowano w przypadku planowanych dochodów majątkowych w 2010 roku
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do  wykonania  tego  rodzaju  dochodów  za  2009  rok  o  kwotę  21.775.177zł,  tj.  ok.  38,6%
przy zbliżonych poziomach wzrostu zarówno dochodów bieżących jak i dochodów majątkowych
na przestrzeni pozostałych lat. Powiedział, że dochodami gminy w latach 2007 - 2010 były dochody 
własne, subwencja ogólna z budżetu państwa, dotacje z budżetu państwa oraz pozostałe dotacje. 
Największe  zróżnicowanie  dochodów miało  miejsce  w przypadku  pozostałych  dotacji  z  kwoty 
3.560.183zł w 2007 roku do kwoty 23.588.216zł - wzrost o kwotę 20.028.033zł, tj. ok. 562,55%. 
Na przestrzeni  lat  objętych  analizą  na  zbliżonym poziomie  utrzymywały  się  dotacje  z  budżetu 
państwa, systematyczny wzrost przy spadku jedynie na przestrzeni lat 2007/2008, dochody własne 
w największym  stopniu  uległy  zwiększeniu  na  przestrzeni  lat  2007/2008  o  kwotę  6.167.541zł,
z  tym  że  zanotowano  spadek  tych  dochodów  w  2009  roku  ok.  3,1%,  tj.  kwotę  2.027.365zł.
Na zbliżonym poziomie utrzymuje się poziom wzrostu dochodów z tytułu subwencji ogólnej z tym, 
że zgodnie z planem najmniejszy ma mieć  miejsce w 2010 roku, jedynie o ok.  2,1%, podczas
gdy w latach ubiegłych o 6,8 –  9,1%. Stwierdził, że zadłużenie kształtowało się następująco:

– rok 2007 -  zadłużenie wynosiło 19.074.865 zł co stanowiło 20,6%,
– rok 2008 – zadłużenie wyniosło 16.676.370 zł co stanowiło 16,9%,
– rok 2009 – zadłużenie wyniosło 21.323.878 zł co stanowiło 21,6%,
– rok 2010 – planowane zadłużenie wyniesie 23.962.622 zł co stanowi 19,3%

Z w/w danych wynika, iż w 2010 roku w porównaniu do 2007 roku nastąpił „wzrost”:
• liczby podatników – osób fizycznych – o 2.674 osoby,
• liczby podatników osób fizycznych posiadających gospodarstwo rolne – o 55 osób,
• liczby  podatników  osób  prawnych  (lub  jednostek  organizacyjnych  nie  posiadających 

osobowości prawnej) – o 79 podmiotów,
• powierzchni użytkowej budynków mieszkalnych – o 52 678m2,
• powierzchni użytkowej budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej –  

o 3 771m2,
• wartości budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – o 16.876.865zł,
• powierzchni gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – o 69 742m2

Warto  przypomnieć,  że  na  chwilę  obecną  obowiązują  dwie  uchwały  w  sprawie  zwolnień
od podatku  od nieruchomości  w tym podatku  od  środków transportowych  dla  przedsiębiorców 
podejmujących  nowe  inwestycje  lub  tworzących  nowe  miejsca  pracy  w  związku  z  nowymi 
inwestycjami,  są to uchwały przyjęte w latach 2007-2010. Zauważył,  że sytuacja demograficzna 
Miasta na przestrzeni lat przedstawiała się następująco:

– w 2006r. - ogółem 50.222, w tym na pobyt stały – 48.808, a na pobyt czasowy – 975,
– w 2007r. - ogółem 50.044, w tym na pobyt stały – 48.635, a na pobyt czasowy – 1002,
– w 2008r. - ogółem 49.527, w tym na pobyt stały – 48.346, a na pobyt czasowy – 947,
– w 2009r. - ogółem 49.255, w tym na pobyt stały – 48.059, a na pobyt czasowy – 1196.

Stwierdził,  że należy mieć nadzieję, iż  udało się zatrzymać w ciągu tych ostatnich lat tendencję 
spadkową, a nasze dalsze działania uruchomią możliwość budowania nieruchomości mieszkaniowej 
wielorodzinnej, jak i jednorodzinnej, a to z kolei spowoduje, że osoby zaczną z powrotem napływać 
do Wodzisławia Śl.
Powiedział,  że  w  ubiegłej  kadencji  najwięcej  uwagi  poświęcono  na  pozyskiwanie  funduszy 
unijnych. Łącznie w okresie sprawozdawczym tj. od IV kw. 2006 – III kw. 2010 roku ze środków 
zewnętrznych pozyskano 125.811.051,65 zł + 176.497, 75 euro tj.:

– Biuro Funduszy Europejskich – 39.012.671,63 zł,
– Wydziały  Urzędu  Miasta  tj.  Wydział  Inwestycji  Miejskich,  Wydział  Strategii  Rozwoju 

Miasta, Wydział Organizacyjny oraz Wydział Edukacji – 13.008.539,97 zł + 71.892,70 euro,
– Jednostki oświatowe oraz jednostki zewnętrzne- 8.289.840,05 zł + 104.605,05 euro,
– Fundusz Spójności – Program Operacyjny Infrastruktura i Środowisko – 65.500.000,00 zł

Nadmienić  należy,  że  ze  środków  Unii  Europejskiej  pozyskano:  105.606.046,  24  zł  w  tym:
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na projekty miękkie – 3.345.475,44 zł, a na projekty twarde inwestycyjne, związane z rozbudową 
infrastruktury  –  102.260.570,80  zł.  Stwierdził,  że  w ubiegłej  kadencji  rozpoczęto  prowadzenie 
następujących dużych inwestycji:

1. Fundusz  Spójności  -  kanalizacja  -  beneficjentem  wskazanym  na  umowie  dotacyjnej
jest PWiK. Inicjatorem działania związanego z pozyskiwaniem tego funduszu jest MZWiK, 
a  udziałowcem-właścicielem  MZWiK  są  gminy  wchodzące  w  jego  skład.  Powiedział,
że  od  lutego  2007r.  jest  Przewodniczącym  Zarządu  MZWiK  i  to  właśnie  ten  zarząd 
przejmując  część  materiałów  opracowanych  w  poprzedniej  kadencji  i  borykając
się  z  wieloma  problemami,  rozterkami,  o  których  mówiło  wiele  osób  m.in.  radny
J. Wyleżych, popchnął temat Funduszu Spójności do przodu, z czego wszyscy są bardzo 
dumni. Należy zauważyć, że miasto Wodzisław Śl. było jednym z ostatnich beneficjentów
a dokładnie nasza spółka,  która  uzyskała pieniądze w trybie  konkursowym, gdyż środki
na szczeblu krajowym na kanalizowanie miast i gmin na dzień dzisiejszy się wyczerpały. 
Nadmienił,  że  prace  nad   kanalizacją  zdominują  na  pewno  dyskusję  na  sesjach  Rady 
Miejskiej  tej  kadencji.  Uzyskanie  tych  środków  finansowych  nie  byłoby  możliwe
bez wkładu finansowego miasta, który jest widoczny w budżecie miasta po stronie poręczeń. 
Zauważyć  należy,  że  gdyby  nie  sięgnięto  po  środki  z  Funduszu  Spójności,  a  4  gminy
nie  dokonałyby  poręczeń  kredytów  dla  PWiK  nie  budowano  by   ponad  50  km  sieci 
kanalizacyjnej wyłącznie na terenie miasta Wodzisławia Śl. oraz w pozostałych 3 gminach, 
gdzie  zostanie  podłączonych  prawie  tysiąc  odbiorców.  Powyższe oznacza,  iż  od 2011
do  2013  roku  można  będzie  spodziewać  się  dużych  utrudnień  w  ruchu  drogowym
w dzielnicach  takich  jak:  Radlin  II,  Nowe Miasto,  Stare  Miasto,  Jedłownik-Turzyczka-
Karkoszka. 

2. tzw. obwodnica wewnętrzna Miasta – budowa ostatecznie zakończy się w czerwcu 2012 
roku. Zauważyć należy, iż ta droga nie została zlecona do przetargu w całości, w ramach 
tego  projektu  mamy  pozwolenie  na  budowę  całego  odcinka  od  skrzyżowania  ulic 
Pszowskiej-Matuszczyka,  aż  do skrzyżowania  ulic  Łużyckiej-Marklowickiej.  W związku
z ograniczeniem inwestycji wydzielono pewne fragmenty, które są konieczne do wykonania 
i które zostały zlecone w I przetargu, czyli: wiadukt na torach, obecnie budowane rondo
w  ul.  Rybnickiej,  łącznik  na  wysokość  Tesco.  Nadmienić  należy,  że  udało  się  wygrać 
konkurs na kolejne środki finansowe na realizację odcinka miedzy Tesco a skrzyżowaniem 
ul.26  Marca–Radlińska-Matuszczyka,  wyremontowane  będą  wiadukty  na  Matuszczyka. 
Pozostają  3  zadania  w ramach prawomocnego pozwolenia  na budowę:  drogi  dojazdowe 
miedzy  skrzyżowaniem  Pszowska-Matuszczyka  i  wiaduktami  na  Matuszczyka
a skrzyżowaniem Radlińska-26 Marca-Matuszczyka. Przebudowa skrzyżowania Radlińska-
26 Marca-Matuszczyka planowana jest w formie ronda, na co jest pozwolenie na budowę, 
dlatego należy poszukiwać środków na realizacje.

3. tzw. obwodnica zewnętrzna Miasta czyli  Droga Główna Południowa – jest to inwestycja
o  którą  mówiący  będzie  zabiegał  i  ma  nadzieję,  że  Rada  Miejska  również,  przy 
współudziale  Urzędu  Marszałkowskiego.  Konieczne  będzie  rozpoczęcie  prac  nad 
dokumentacją projektową oraz uzyskanie w tej kadencji pozwolenia na budowę. 

Stwierdził, że do inwestycji oświatowych należy zaliczyć:
1. Szkoła  Podstawowa  Nr  5  i  Nr  28  –  budowa  kompleksu  boisk  w  ramach  programu 

inwestycyjnego „Moje Boisko Orlik 2012”,
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2. Szkoła Podstawowa Nr 3 – budowa boiska do piłki nożnej ze sztuczną nawierzchnią,
3. Szkoła Podstawowa Nr 10 – budowa boiska wielofunkcyjnego,
4. Gimnazjum Nr 2 – budowa sali gimnastycznej, która jest w trakcie odbioru,
5. termomodernizacja Zespołu Szkół Nr 1 i Nr 3 (w trakcie realizacji),
6. kompleksowa modernizacja Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 3 i Szkoły Podstawowej 

Nr  3,
7. remonty bieżące placówek,
8. wdrożenie elektronicznego arkusza organizacyjnego w placówkach oświatowych,
9. organizację dowożenia do szkół uczniów niepełnosprawnych.

Należy  zauważyć,  że  w  latach  szkolnych  2006/07  i  2009/10  zmniejszyła  się  liczba  uczniów
w szkołach podstawowych  z 2847 do 2555, a w gimnazjach z 1769 do 1500, co miało bezpośredni 
wpływ na zmniejszenie liczby oddziałów ze 126 do 112 w szkołach podstawowych i z 66 do 60
w gimnazjach.  Natomiast  zwiększyła  się  liczba  dzieci  uczęszczających  do  przedszkoli  z  1234
do 1337, co wpłynęło  na zwiększenie liczby oddziałów z 53 na 56. Stwierdził, że mówi o tym 
dlatego, że przed nami w tej kadencji poważna debata i dyskusja na forum komisji, która rozpoczęła 
się już kilka miesięcy temu na temat reorganizacji wodzisławskiej oświaty przed którą na pewno 
staniemy. Poinformował, że w miesiącu styczniu 2010 r. Miasto podpisało z Vattenfall Distribution 
Poland S.A. z Gliwic umowę o świadczenie usługi oświetleniowej uwzględniającej poprawę jakości 
i efektywności oświetlenia ulicznego. Umowa obejmuje lata 2010 – 2013. Powiedział, że w ramach 
umowy w 2010 r. dokonano wymiany 2174 sztuk istniejących opraw oświetleniowych na oprawy 
energooszczędne oraz dotychczas  dobudowano na istniejącej  sieci  35 sztuk opraw w miejscach 
najbardziej niebezpiecznych. Koszty poniesione na projekt i samą modernizację rozłożono na czas 
trwania  umowy   w  ramach  eksploatacji  oświetlenia.  Podjęte  przedsięwzięcie  pozwoliło
na  uzyskanie  przez  Miasto  ok.  25  %  oszczędności  w  kosztach  energii  elektrycznej  zużytej
do  oświetlenia  ulic.  Wdrożono  SIK  –  program informujący  o  działaniach  wszystkich  naszych 
placówek, a także w przyszłym roku będziemy beneficjentami systemu informacji przestrzennej, 
czyli pierwszej w powiecie cyfrowej mapy zasobów wraz z elektronicznym systemem zarządzania 
całym  miastem.  Zauważył,  iż  przed  przedstawieniem  nowych  inwestycji,  konieczne  stanie
się przedstawienie w I i II kwartale 2011r. zmian polegających na racjonalizacji finansów miasta 
Wodzisławia  Śl.,  w  szczególności  w  zakresie  wydatków  bieżących.  Stwierdził,  że  nie 
wypracowanie dodatniej różnicy między wydatkami a dochodami spowoduje, że nie będzie można 
mówić  o  żadnych  nowych  inwestycjach.  Nadmienił,  że  Miasto  posiada  gotowe  dokumentacje
na realizację następujących zadań:

1. Rodzinny  Park  Rozrywki  Jary  -  dokumentacja  złożona  do  Urzędu  Marszałkowskiego,
a rozstrzygniecie konkursu planowane jest na 30 czerwca 2011 roku.

2. Rewitalizacja i przebudowa Parku Miejskiego.
3. Przebudowa i odnowa basenu miejskiego na Osiedlu 1 Maja. 
4. Dalsze  termomodernizacje  zgodnie  z  posiadaną  dokumentacją  budynków  oświatowych 

choćby Gimnazjum nr 2, czy pozostałe etapy inwestycji w SP nr 3 czy SP nr 28.
Stwierdził,  że  mijającą  kadencję,  choć  trudno  scharakteryzować  ją  w  20  minutowym  skrócie, 
mówiący z całą pewnością może uznać jako kadencję dobrze przepracowaną, bardzo intensywnie 
przepracowaną.  Mówiący  podziękował  swoim  współpracownikom,  zastępcom  jak  i  wszystkim 
pracownikom wydziałów UM, jednostek zewnętrznych, jednostek realizujących projekt powołanej 
w PWiK, radnym poprzedniej kadencji. Dzięki wszystkim tym osobom udało się stworzyć stabilne 
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fundamenty dla inwestycji w Wodzisławiu Śl. Natomiast dalsze ich tempo będzie zależeć od naszej 
współpracy, od zrozumienia wielu problemów.

Przewodniczący Rady Miejskiej  powiedział,  że  sprawozdanie  znajduje się  do wglądu w Biurze 
Rady Miejskiej. 

Ad 3.
Informacja  Przewodniczącej  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  o  przebiegu  i  wynikach  wyborów 
Prezydenta  Miasta  Wodzisławia  Śląskiego  oraz  wręczenie  Prezydentowi  Miasta  zaświadczenia 
o wyborze. 

Pani  Grażyna  Kłosok  Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  poinformowała,  że  wraz
z  wyborami  do  Rady  Miejskiej  odbyła  się  I  tura  wyborów  Prezydenta  Miasta.  Stwierdziła,
że w naszym mieście kandydatów na prezydenta zgłosiło 5 Komitetów Wyborczych. Powiedziała, 
że ze względu na fakt, iż w I turze żaden z kandydatów nie otrzymał więcej niż połowę ważnie 
oddanych głosów, w dniu 5 grudnia 2010r. odbyła się II tura wyborów. Zauważyła, że frekwencja 
w II turze była niższa niż w I turze i wyniosła 32,64%. Poinformowała,  że większością głosów 
mieszkańców miasta Prezydentem Miasta Wodzisławia Śląskiego został wybrany Pan Mieczysław 
Kieca. Mówiąca w imieniu Miejskiej Komisji Wyborczej złożyła Prezydentowi Miasta gratulacje,
a następnie wręczyła mu zaświadczenie o wyborze.
  
Ad 4.
Przyjęcie ślubowania Prezydenta Miasta Wodzisławia Śląskiego.

Pan Mieczysław Kieca zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym złożył wobec Rady 
Miejskiej ślubowanie w następującym brzmieniu:
„Obejmując  urząd  Prezydenta  Miasta,  uroczyście  ślubuję,  że  dochowam  wierności  prawu, 
a powierzony mi urząd sprawować będę  tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 
miasta. Tak mi dopomóż Bóg”.
Z chwilą złożenia powyższego ślubowania na mocy cytowanego przepisu Pan Mieczysław Kieca 
objął urząd Prezydenta Miasta Wodzisławia Śląskiego. 

Przewodniczący  Rady Powiatu  Wodzisławskiego  pan  E.  Wala  w imieniu  Rady Powiatu  złożył 
Prezydentowi  Miasta  najserdeczniejsze  życzenia  oraz  zadeklarował  dalszą  współpracę  Powiatu
z Miastem. 

Przewodniczący  Rady Miejskiej  złożył  w imieniu  Miasta  oraz  społeczności  lokalnej  gratulacje 
Prezydentowi Miasta. Powiedział, że ma nadzieję, iż Miasto w dalszym ciągu będzie się rozwijać 
pod rządami Pana M. Kiecy.

Następnie zaśpiewał chór „Kantata” z Wodzisławia Śl.

Prezydent Miasta pan M. Kieca powiedział, że już niejednokrotnie mówił, iż w miesiącu lipcu br. 
umówił się z Panią Prezydent, iż jej misja służenia społeczności Wodzisławia Śląskiego zakończy 
się  z  dniem  zakończenia  kadencji  Prezydenta  Miasta.  Nadmienił,  że  Pani  Prezydent  swoją 
deklarację o odejściu podtrzymała. Mówiący podziękował jej za 3 lata pełnienia funkcji Zastępcy 
Prezydenta  Miasta.  Zauważył,  że  to  za  jej  czasów zmieniło  się  oblicze  WCK,  inaczej  zaczęło 
funkcjonować  Muzeum,  które  jest  w  pełni  przygotowane  do  jubileuszu  20-lecia,  inaczej 
funkcjonuje także  MOSiR, choć niektórzy nie chcą dostrzec tego,  ale  Ośrodek Wypoczynkowy 
Balaton  jest  najlepszym  tego  przykładem.  Stwierdził,  że  dzięki  lobbingowi  Pani  Prezydent 
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placówki oświatowe otrzymały bardzo dużo środków finansowych na inwestycje i remonty dzięki 
czemu rozpoczęto wiele dużych inwestycji. Zauważył, że dzięki Pani Prezydent udało się zmienić 
wizerunek naszych szkół. Dodał, że obecnie nie ma szkoły, która nie sięgałaby i nie umiałby sięgać 
po  środki  Unii  Europejskiej.  Stwierdził,  że  dla  niego  te  3  lata  współpracy  były  niesamowitą 
przyjemnością, była to merytoryczna i kompetentna współpraca. Mówiący w imieniu wszystkich 
pracowników Urzędu Miasta podziękował za możliwość 3 letniej współpracy. 

II  Zastępca  Prezydenta  Miasta  pani  A.  Chudzik  powiedziała,  że  faktycznie  kiedy  w  lipcu  br. 
wspólnie  z  Panem  Prezydentem  podsumowali  to  co  się  stało  w  kulturze,  sporcie  i  oświacie 
stwierdzili  także,  iż  umawiali  się  na  jedną  kadencję.  Stwierdziła,  że  kiedy  dokonywano  tego 
podsumowania  stwierdzono,  iż  dalej  już  spokojnie  ktoś  inny  może  tym  pokierować.  Mówiąca 
podziękowała gorąco Panu Prezydentowi za to, iż dał jej szansę na spotkanie się z tak niezwykłymi 
ludźmi i podjęcia tak niezwykłych zadań.  Następnie podziękowała radnym, szczególnie radnym 
poprzedniej  kadencji,  Panu  Przewodniczącemu  za  zaufanie,  cenne  wskazówki.  Podziękowała 
komisjom Rady Miejskiej w szczególności Komisji Zdrowia(...) na czele z jej Przewodniczącym 
nie  obecnym radnym E.  Szczygłem oraz  Komisji  Oświaty(...)  na  czele  z  jej  Przewodniczącym
Cz.  Rychlikiem,  gdyż  dzięki  współpracy  z  nimi  można  było  bardzo  wiele  rzeczy  w  oświacie 
wykonać.  Mówiąca  podziękowała  również  naczelnikom  Wydziałów,  dyrektorom,  kierownikom 
jednostek,  wszystkim  pracownikom,  których  merytoryczna  wiedza  i  zaangażowanie  ratowały 
mówiącą   niejednokrotnie  przed  popełnieniem  gafy.  Następnie  mówiąca  nawiązała  w  swojej 
wypowiedzi  do  historii  mieszkańców  miasteczka  Roseti,  które  powstało  w  1862r.,  gdzie 
mieszkańcy  poniżej  65  roku  życia  nie  chorowali  na  serce,  nikt  nie  miał  podwyższonego 
cholesterolu,  a  o  depresji  ludzie  tam  mieszkający  w  ogóle  nie  słyszeli.  W  wyniku 
przeprowadzonych  badań okazało  się,  że  receptą  na  tak  zdrowe społeczeństwo  jest  budowanie 
relacji  z  drugim  człowiekiem,  gdyż  mieszkańcy  miasteczka  kiedy  szli  ulicą,  to  uśmiechali
się  do  siebie,  kiedy  się  spotykali  witali  się  i  po  prostu  ze  sobą  rozmawiali.  Mówiąca  za  to,
że budowano z nią relacje, za te 3 lata bardzo serdecznie podziękowała i zachęciła do budowania 
dalszych relacji dla rozwoju naszego miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan J. Grabowiecki w imieniu Rady Miejskiej bardzo serdecznie 
podziękował  Pani  A.  Chudzik.  Stwierdził,  że  miał  sposobność  pracować  z  Panią  Prezydent
w poprzedniej  kadencji  i  był  pod wielkim wrażeniem jej  zaufania,  wkładu w pracę,  dojrzałości
i robienia wszystkiego dla dobra mieszkańców. Powiedział, że Pani Prezydent jest przykładem tego, 
iż jest nieprawdziwa teza,  że pracownicy Urzędu nie będący mieszkańcami miasta Wodzisławia Śl. 
pracują inaczej, a wręcz przeciwnie praca takich pracowników może się rozwijać i przynosić bardzo 
ogromne efekty.

Pan  E.  Ogrodnik  podziękował  Pani  Prezydent  za  lata  współpracy,  za  te  ostatnie  dni,  kiedy 
wprowadzała mówiącego w tajniki obowiązków Zastępcy Prezydenta Miasta. Stwierdził, że Pani 
Prezydent podniosła poprzeczkę bardzo wysoko i będzie bardzo trudno jej dorównać. Zauważył,
że oczekiwania są  ogromne i ma nadzieję, że Pani Prezydent wskazała drogę na następne 4 lata. 
Mówiący życzył jej na drodze zawodowej wiele sukcesów. 

Ad 6.
Podjecie uchwał.

a) Uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Wodzisławia 
Śląskiego mgr inż. Mieczysława Kiecy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby wynagrodzenie Prezydenta Miasta pozostało
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na dotychczasowym poziomie tj.:
– wynagrodzenie zasadnicze w wysokości: 5.500zł,
– dodatek funkcyjny w wysokości: 2.100 zł,
– dodatek specjalny w wysokości 38% tj. : 2.888 zł.

Mówiący  zapytał,  czy  są  inne  propozycje?  Nikt  takowych  nie  zgłosił,  więc  przystąpiono
do głosowania uchwały. 

Uchwała  Nr  II/10/10   w  sprawie  ustalenia  wysokości  wynagrodzenia  dla  Prezydenta  Miasta 
Wodzisławia Śląskiego mgr inż. Mieczysława Kiecy została jednogłośnie podjęta (ilość głosów:
za – 19).

b) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/02 Rady Miejskiej  Wodzisławia Śląskiego
z dnia 28 listopada 2002r. w sprawie zasad wypłacania diet radnym oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  zmiana  uchwały  polega  na  tym,  iż  należy 
wyznaczyć Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, który będzie dokonywał czynności związanych 
z poleceniem wyjazdu służbowego w stosunku do Przewodniczącego Rady Miejskiej.  Mówiący 
zaproponował, aby do dokonywania tych czynności upoważnić pana Ireneusza Skupnia. 

Innych głosów w tym punkcie nie był. 

Uchwała  Nr  II/11/10 w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/11/02  Rady  Miejskiej  Wodzisławia 
Śląskiego z dnia 28 listopada 2002r. w sprawie zasad wypłacania diet radnym oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych została jednogłośnie podjęta (ilość głosów: za – 19).

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LI/499/10 Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego
z  dnia  28  października  2010  roku  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku
od nieruchomości na 2011 rok oraz zwolnień od tego podatku. 

Nikt w tym punkcie nie zabrał głosu. 

Uchwała  Nr II/12/10   w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LI/499/10  Rady Miejskiej  Wodzisławia 
Śląskiego z dnia 28 października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości  na  2011 rok  oraz  zwolnień  od  tego  podatku  została  jednogłośnie  podjęta  (ilość 
głosów: za – 19).

Ad 7.
Przyjecie  protokołu  z  sesji  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego,  która  odbyła  się  w  dniu
2 grudnia 2010 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z faktem, iż nie wszyscy zapoznali się z protokołem 
zaproponował, aby przyjąć go na następnej sesji. 

Radca  Prawny  pani  A.  Tatarczyk-Makówka  stwierdziła,  że  w  takim  wypadku  należy  zmienić 
porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w takim wypadku Rada Miejska przyjmie protokół, 
jednak jeżeli ktoś będzie miał do niego uwagi, to zgłosi je na następnej sesji. 
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Rada  Miejska  przyjęła  protokół  z  sesji  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego,  która  odbyła
się w dniu 2 grudnia 2010 roku. (ilość głosów: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1). 

Ad 8.
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił,  aby radni wypełnili  oświadczenia majątkowe i złożyli
je w terminie do 30 dni od dnia złożenia ślubowania. Następnie zaproponował, aby kolejna sesja 
Rady Miejskiej odbyła się w dniu 28 grudnia 2010 roku o godz. 13,00. 
Następnie stwierdził, że porządek obrad 2. sesji został wyczerpany i zamknął obrady o godz. 15,00.

Protokołowała:
Z. Rduch – Wydział Organizacyjny

Przewodniczący 
Rady Miejskiej 

Wodzisławia Śląskiego 
Jan Grabowiecki 
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